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Protokół nr 23/2015 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 18 maja 2015 r., w godz. 9
30

 – 14
50 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 
W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Zarządów. 

3. Pismo Ministra Pracy w sprawie wprowadzenia zmian systemowych dla pracowników 

sezonowych. 

4. Wniosek w sprawie zatwierdzenia proponowanych wysokości dofinansowań 

zawartych w wystąpieniach beneficjentów programu  oraz umów  w ramach realizacji 

przez Powiat Białogardzki na podstawie umowy nr AS/000010/16/D oraz aneksu nr 7 

z dnia 30 kwietnia 2015 r. pilotażowego programu PFRON „Aktywny Samorząd”. 

5. Omówienie i zatwierdzenie projektu organizacji  Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Tychowie na rok szkolny 2015/2016. 

6. Omówienie i zatwierdzenie projektu organizacji  Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2015/2016. 

7. Omówienie i zatwierdzenie projektu organizacji Młodzieżowego Domu Kultury  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

8. Omówienie i zatwierdzenie projektu organizacji  Zespołu Szkół im. Jana Pawła II  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

9. Omówienie i zatwierdzenie projektu organizacji  Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej  w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

10. Korekta  miesięcznej stawki dotacji dla uczniów policealnej szkoły dla dorosłych na 

rok 2015. 

11. Sprawy różne. 

12. Rekomendacje Zespołu ds. negocjacji dotyczących odpłatnego obciążenia prawem 

użytkowania udziałów spółki Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie lub 

dzierżawy przedsiębiorstwa spółki Regionalnego Centrum Medycznego  

w Białogardzie.  

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

*Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 21/2015  

z posiedzenia Zarządu w dniu 13 maja 2015 roku. 
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**Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 22/2015  

z posiedzenia Zarządu w dniu 15 maja 2015 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z pismem Ministra Pracy w sprawie wprowadzenia zmian systemowych dla 

pracowników sezonowych, co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym pismem. 

 

 

 

Ad.4 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z treścią wniosku w sprawie zatwierdzenia proponowanych wysokości dofinansowań 

zawartych w wystąpieniach beneficjentów programu oraz umów w ramach realizacji przez 

Powiat Białogardzki na podstawie umowy nr AS/000010/16/D oraz aneksu nr 7 z dnia 30 

kwietnia 2015 r. pilotażowego programu PFRON „Aktywny Samorząd”, co przestawia 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Poinformował, że ze środków PFRON w ramach 

w/w programu dofinansowanie otrzyma 13 osób z którymi zostaną podpisane umowy – 

załączniki nr 4, 5, 6, 7, 8, 9. 10, 11, 12, 13, 14, 15 i 16. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku oraz zatwierdzenie umów dofinansowania. Zgłoszoną propozycję poddał pod 

głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek 

zatwierdził umów dofinansowania. 

 

 

 

Ad.5 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Tychowie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego 

protokołu.  Poinformowała, że w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok 

szkolny 2015/2016 zaplanowano:  

 liczba oddziałów -  9, w tym: 3 oddziały klas pierwszych LO po 35 uczniów  

i 1 oddział ZSZ – 28 uczniów, 

 liczba uczniów ogółem 263, w tym: 133 uczniów klas I, 

 liczba godzin dydaktycznych – 656, w tym: obowiązkowych 563, ponadwymiarowych 

– 55 i niepełnowymiarowe – 38,  

 etaty pedagogiczne – 36,9, 

 etat bibliotekarza – ½ etatu, 

 etat pedagoga – ½ etatu, 

 godziny wychowawcze w internacie – 240, 

 pracownicy administracji i obsługi – 10 etatów, w tym: 4 etaty administracji i 6 etatów 

obsługi. 

Poinformowała, że planowany jest nabór do 4 oddziałów klas pierwszych: 

1. Liceum Ogólnokształcące – klasa policyjna, 
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2. Liceum Ogólnokształcące – klasa wojskowa, 

3. Liceum Ogólnokształcące – straż graniczna, 

4. Zasadnicza Szkoła Zawodowa – kucharz. 

Poinformowała,  że w internacie jest 152 miejsc dla wychowanków.   

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że jest w internacie można wygospodarować 16 dodatkowych miejsc.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy szkoła utrzyma się w budżecie do końca 

roku. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że szkole zabraknie do końca roku budżetowego 120.946,24 zł – załącznik nr 

18. Wynika to z faktu, iż w br. dwoje nauczycieli przebywa na rocznym urlopie na 

poratowanie zdrowia. Oświadczył, że taka sytuacja zaistniała po zatwierdzeniu planów na 

bieżący rok. Następnie poinformował, że nie ma zainteresowania wśród tegorocznych 

absolwentów gimnazjum szkołą zawodową. Do obecnej chwili nikt nie złożył podania.  

W związku z powyższym nie będzie klasy zawodowej w roku szkolnym 2015/2016. 

Członek Zarządu – Bogusław Stanczewski zapytał, czy nauczyciele otrzymali 

wypowiedzenia warunków pracy, ze względu na  nadchodzące zmiany organizacyjne szkoły, 

które wynikać będą z naboru do klas I.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że po wakacjach jest przygotowany na różne warianty dlatego też  

11 nauczycieli otrzymało pisemną informację o możliwości ograniczenia zatrudnienia  o 1/6 

etatu. Taka ewentualność miałaby miejsce gdyby niedokonany został zaplanowany nabór do 

klas I. Do obecnej chwili nauczyciele pracują na pełnym etacie z wyjątkiem księdza oraz 

nauczycieli języków obcych. Dodał, że nauczyciele  mają szansę na uzupełnienie etatu 

 w internacie.  

Członek Zarządu – Wojciech Potrzebowski zapytał jaka jest szansa na utworzenie trzech 

klas I.  

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk stwierdził,  

że problem dotyczący naboru do klas I jest duży. Następnie dodał, że w roku ubiegłym,  

aż 70% młodzieży klas pierwszych pochodziło spoza powiatu białogardzkiego. Dodał,  

że w obecnym roku również jest duże  zainteresowanie szkołą przez uczniów spoza powiatu 

białogardzkiego. Zauważalna jest tendencja składania podań do szkół mundurowych 

rodziców uczniów pracujących w tych służbach. Do 4 czerwca br.  jest termin składania 

podań.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy przy zmniejszeniu etatów działalność 

szkoły w takiej strukturze pozwoli na zbilansowanie się działalności szkoły w zaplanowanym 

budżecie na rok 2015. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk stwierdził,  

że przy tej organizacji szkoły będzie brakowało około 60.000 zł.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapytał o awarię kanalizacji w szkole. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk oświadczył, 

że awaria została usunięta. Koszt usunięcia awarii wyniósł 22.000 zł. 

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 
 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym projektem arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok szkolny 2015/2016  

i zlecił ponowne przeanalizowanie projektu na kolejne posiedzenie Zarządu. 

Ad.6 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektami arkuszy organizacji Młodzieżowego Ośrodka 
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Wychowawczego oraz Gimnazjum w Podborsku na rok szkolny 2015/2016, co przedstawiają 

załączniki nr 19 i 20 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że w Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Podborsku na rok szkolny 2015/2016 zaplanowano: 

 liczba oddziałów w gimnazjum – 3, , 

 liczba godzin pedagogicznych w ośrodku – 432,  

 pracownicy administracji i obsługi MOW – 8 etatów (4 etaty administracji  

i 4 etatów obsługi), 

 grupy wychowawcze w ośrodku - 4 grupy po 12 osób 

 liczba godzin obowiązkowych w gimnazjum – 113,5,  

 liczba etatów pedagogicznych w gimnazjum – 6,75, 

 liczba godzin w MOW (internat) – 392, w tym: 260 obowiązkowych, 68 

ponadwymiarowych, 64 niepełnowymiarowych,  

 liczba etatów pedagogicznych ogółem  – 23,42, w tym: gimnazjum – 6,75, 

ośrodek 16,67. 

Poinformowała, że  dyrektor MOW wykazał  32 orzeczenia do kształcenia specjalnego 

natomiast w SIO na dzień 30.09.2014r.  jest wykazanych 37 wychowanków. Pięć osób jest w 

trakcie badań psychologicznych i oczekują na wydanie  aktualnych orzeczeń. Oświadczyła, że 

Dyrektor MOW wykazuje 60 miejsc w SIO. Uważa, że w ośrodku  ze względu na liczbę 

wychowanków powinny być utworzone trzy grupy. Natomiast przy reorganizacji placówki  

i możliwości rozpisania godzin wychowawczych można by zaoszczędzić 1,5 etatu 

pedagogicznego. Oświadczyła, że problem dotyczy wykazywania ilości grup trzech czy 

czterech w chwili gdy w ośrodku nie ma pełnego stanu osobowego wychowanków 

skierowanych do tej placówki i doprowadzonych . Stwierdziła, że jeśli zostaną utworzone trzy 

grupy to będzie możliwość aby zmniejszyć zatrudnienie.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy ośrodek i gimnazjum zmieszczą się  

w przyznanym budżecie na 2015 rok. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

stwierdził, że odwiecznym problemem MOW jest wykazywanie wychowanków w SIO. 

Poinformował, że na obecną chwilę w ośrodku przebywa 41 wychowanków. Stwierdził,  

że tworząc trzy grupy po 12 wychowanków to będzie zmuszony zrezygnować 

 z 6 wychowanków. Następnie dodał, że zmniejszając liczbę wychowanków do 36 to będzie 

można się spodziewać, że 30 września 2016 r. ośrodek dokona naboru tylko do dwóch grup  

a później do jednej. Stwierdził, że wg niego taka sytuacja spowoduje w kolejnych latach 

zamknięcie ośrodka. Poinformował, że wykazana liczba 60 wychowanków jest dlatego, że 

powstaje coraz więcej podobnych ośrodków a system kierowania nieletnich w Polsce dzieli 

chłopców proporcjonalnie do ilości miejsc. W związku z powyższym ilość miejsc zostanie 

zmniejszona od 60 a nie od 36. Oświadczył, że MOW w Podborsku jest w stanie umieścić 60 

wychowanków.   

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska stwierdziła, 

że należy przeprowadzić reorganizacje placówki w taki sposób aby nie generować 

dodatkowych kosztów i znaleźć plan oszczędnościowy.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy MOW zmieści się w budżecie.  

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

poinformował, że jednostce zabraknie  26.500 zł, w tym: 7.300 zł na nagrody dla nauczycieli 

oraz 6.200 zł na nagrodę jubileuszową.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy liczba etatów została zmniejszona. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich 

poinformował, że zostały zmniejszone dwa etaty w ośrodku tj.: o 1 etat w administracji  

i  1 nauczyciel otrzymał wypowiedzenie.  
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Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda poprosił, o ponowne przeanalizowanie etatów  

w administracji i obsługi. Stwierdził, że w MOW jest duży wskaźnik etatów jeśli chodzi  

o etaty administracji i obsługi w stosunku do liczby wychowanków.  

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 
 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym projektem arkusza 

organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 

2015/2016 i zlecił ponowne przeanalizowanie projektu oraz rozważenie możliwości 

zmniejszenia ilości etatów w administracji i obsłudze i przedstawienie na kolejne 

posiedzenie Zarządu.  

 

 

 

Ad.7 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem arkusza organizacji Młodzieżowego Domu Kultury  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w Młodzieżowym Domu Kultury w Białogardzie jest placówką 

nieseryjną. Na rok szkolny 2015/2016 zaplanowano: 

 liczba etatów administracji i obsługi - 5, w tym:  1,5 etatu administracji i 3,5 etatu 

obsługi,  

 liczba etatów pedagogicznych – 5,67, 

 liczba godzin dydaktycznych – 90, 

 liczba sekcji – 16. 

Poinformowała, że instruktorzy zatrudnieni są w placówce na umowę o dzieło.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy MDK zmieści się w budżecie.  

p.o. Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie – Brygida Wasiuk 

poinformował, że placówka zmieści się w budżecie do końca roku. 

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji zgłosił wniosek o zatwierdzenie 

projektu organizacji Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie na rok szkolny 

2015/2016. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji 

Młodzieżowego Domu Kultury w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

  

 

 

Ad.8 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem arkusza organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 22 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w ramach Zespole Szkół Specjalnych w Białogardzie 

funkcjonuje  szkoła podstawowa, gimnazjum i szkoła specjalna przysposabiająca do pracy. 

Na rok szkolny 2015/2016 zaplanowano: 

 liczba oddziałów - 13, 

  liczba uczniów - 96, 

 liczba godzin dydaktycznych – 480, w tym: 376 obowiązkowych, 98 ponad- 

wymiarowych, 6 niepełnowymiarowych,  

 liczba etatów pedagogicznych – 27,76, 
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 pracownicy administracji i obsługi – 7,5 etatu, w tym: 5 etatów obsługi i 2,5 etatu 

administracji. 

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński poinformował,  

że jeden nauczyciel przeszedł na świadczenia emerytalne. W związku z powyższym został 

zatrudniony nowy nauczyciel na jego miejsce.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda zapytał, czy szkoła zmieści się w budżecie do końca 

roku.  

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński poinformował,  

że może zabraknąć do końca roku około 50.000 zł. Spowodowane jest to tym, iż jedna osoba 

planuje skorzystać z urlopu na poratowanie zdrowia a druga przebywa na długotrwałym 

zwolnieniu lekarskim.  

Starosta Białogardzki - Tomasz Hynda ponownie zapytał, czy szkoła zmieści się w budżecie 

do końca roku.  

Dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie – Jarosław Burzyński oświadczył,  

że szkoła powinna zmieścić się w budżecie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie projektu organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok 

szkolny 2015/2016. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Zespołu 

Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

 

 

 

Ad.9 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z projektem arkusza organizacji Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej 

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016 co przedstawia załącznik nr 23 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Białogardzie na 

rok szkolny 2014/2015 zaplanowano: 

 etatów pedagogicznych – 11,6, 

 pracownicy administracji i obsługi – 5, w tym: administracja 3 i obsługa 2. 

 liczba godzin dydaktycznych – 222. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy placówka zmieści się w budżecie  

do końca roku. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska udzieliła 

pozytywnej odpowiedzi.  Następnie zapoznała z analizą sytuacji finansowej na 2015 w 

Poradni – załącznik nr 24.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie projektu organizacji Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie 

na rok szkolny 2015/2016. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził projekt organizacji Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 
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Ad.10 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z korektą miesięcznej stawki dotacji dla uczniów policealnej szkoły dla 

dorosłych na 2015 rok, co przedstawia załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, że na posiedzeniu w dniu 11 marca br. Zarząd zatwierdził wysokość stawki 

dotacji dla uczniów policealnej szkoły zawodowej dla dorosłych w wysokości 211,96 zł. 

Stawka ta była ustalona na podstawie informacji nadesłanej z Wydziału Edukacji Miasta 

Koszalin (najbliższy powiat- § 2 ust.4 uchwały Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 24 maja 

2013 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Powiatu oraz zakresu 

kontroli prawidłowości ich wykorzystania dla niepublicznych szkół o uprawnieniach szkół 

publicznych i placówek niepublicznych). W dniu 11 maja 2015 r. Powiat Białogardzki 

otrzymał pismo informujące o korekcie budżetu Miasta Koszalina na rok 2015  w zakresie 

wydatków rocznych w policealnej szkole dla dorosłych. Roczne wydatki bieżące stanowią 

kwotę 4845 zł z tego stawka miesięczna to kwota 201,88 zł (spadek o 10, 08 zł) w stosunku  

do przyjętej stawki na rok 2015.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie korekty miesięcznej 

stawki dotacji dla uczniów policealnej szkoły dla dorosłych na 2015 rok. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził miesięczną stawkę dotacji dla 

uczniów policealnej szkoły dla dorosłych na 2015 rok w wysokości 201,88 zł. 
 

 

Ad.11 

Sekretarz – Bogusław Pałka zapoznał Zarząd z interpelacją zgłoszoną przez radnego Adama 

Kołackiego – załącznik nr  26. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie postanowił wystąpić do Zarządu Regionalnego Centrum 

Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. w celu udzielenia odpowiedzi.  

 

W tej chwili Starosta Białogardzki Tomasz Hynda ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu. 

Przerwa trwała od 11
30

 – 14
50

. 

 

 

 

Ad.12 

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Rozwoju – Grzegorz Łysiak zapoznał członków 

Zarządu z rekomendacją Zespołu ds. negocjacji dotyczących odpłatnego obciążenia prawem 

użytkowania udziałów spółki Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. 

lub dzierżawy przedsiębiorstwa spółki Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie , 

co przedstawia załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. Poinformował, że na publiczne 

zaproszenie do negocjacji odpowiedziało pięć podmiotów. Po zapoznaniu się z ofertami oraz  

przeprowadzonej analizie Zespół postanowił zarekomendować Zarządowi Powiatu  

w Białogardzie trzy podmioty: Ogólnopolskie Centrum Zdrowia z Łodzie, Grupa Nowy 

szpital ze Szczecina oraz Centrum Dializa z Sosnowca. Powyższe pomioty zostały 

dopuszczone do negocjacji z prawem do zbywania spółki Regionalnego Centrum 

Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował zatwierdzenie rekomendacji. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził rekomendację Zespołu ds. 

negocjacji dotyczących odpłatnego obciążenia prawem użytkowania udziałów spółki 

Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie Sp. z o.o. lub dzierżawy 

przedsiębiorstwa spółki Regionalnego Centrum Medycznego w Białogardzie. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 


